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Protokół Nr III/2018 
z sesji Rady Powiatu  
z 21 grudnia 2018 r. 

 

O godzinie 9.18 Przewodniczący Rady Powiatu – Bogdan Wyczałkowski otworzył sesję. 
Przywitał radnych, zaproszonych gości oraz pozostałe osoby uczestniczące w sesji.  
 
Poinformował następnie, że zgodnie z listą obecności, w posiedzeniu uczestniczy aktualnie  
22 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, wynoszącego 25 osób stanowi kworum 
niezbędne do uznania obrad za prawomocne (lista obecności stanowi załącznik nr 1  
do protokołu, szczegółowa lista, zał. nr 1a, lista gości 1 b). 
 

Przewodniczący przedstawił następujący porządek obrad:  
 

1. Sprawy organizacyjne, 
a) otwarcie posiedzenia, 
b) stwierdzenie kworum, 
c) przyjęcie protokołu z II sesji, 

 

2. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu, 
 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji etatowego członka Zarządu, 
 

5. Wybór członka Zarządu (nieetatowego), 
a) przedstawienie kandydatury przez Starostę, 
b) wybór Komisji Skrutacyjnej, 
c) przedstawienie regulaminu głosowania przez Komisję Skrutacyjną, 
d) przeprowadzenie głosowania tajnego, 
e) ogłoszenie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej wyników głosowania tajnego 

(odczytanie protokołu głosowania sporządzonego przez Komisję Skrutacyjną), 
f) odczytanie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu (nieetatowego). 
 

6. Uchwalenie budżetu Powiatu Nyskiego na 2019 r.  
a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej oraz projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2036,  
b) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu  

o projekcie uchwały budżetowej na 2019 r.,  
c) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu  

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Powiatu 
Nyskiego na lata 2019-2036,  

d) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu  
w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu określonego w projekcie 
uchwały budżetowej Powiatu Nyskiego na 2019 r.,  

e) przedstawienie opinii i wniosków Komisji Budżetu i Spraw Regulaminowych,  
f) odczytanie stanowiska Zarządu do opinii i wniosków Komisji Budżetu i Spraw 

Regulaminowych,  
g) dyskusja, 
h) głosowanie nad przyjęciem uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Nyskiego na 2019 r.  
 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego komisji zdrowia i spraw 

społecznych Rady Powiatu w Nysie, 
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b) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Nysie,  
c) zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Nysie na 2019 r., 
d) zaliczenia drogi do kategorii dróg powiatowych i ustalenia jej przebiegu, 
e) ustalenia przebiegu istniejącej drogi powiatowej, 
f) udzielenia Gminie Paczków pomocy finansowej, 
g) zmiany budżetu Powiatu Nyskiego na 2018 r.,  
h) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2036, 
i) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019 – 2036. 

  

8. Wolne wnioski. 
 

9. Zamknięcie obrad. 
 

Radny - Piotr Woźniak zwrócił uwagę, że Zarząd zaproponował autopoprawki do projektu 
budżetu. Dodał, że chciałby, aby nie były one głosowane w całości tylko każda z osobna.  

Radny - Czesław Biłobran również stwierdził, że radni powinni mieć prawo głosować nad każdą 
autopoprawką osobno.  

Wicestarosta – Jacek Chwalenia zgłosił wniosek, aby autopoprawki Zarządu do projektu budżetu 
na 2019 r. głosować w całości.  

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski stwierdził, że wniosek radnego Piotra Woźniaka jest 
dalej idący, wobec czego zostanie poddany w pierwszej kolejności pod głosowanie. Jeśli nie 
uzyska wymaganej większości głosów, to wówczas autopoprawki będą głosowane w całości.  

Wicestarosta – J. Chwalenia zabierając ponownie głos stwierdził, że ma wątpliwości prawne  
co do wniosku radnego - P. Woźniaka. W związku z tym poprosił o 5 minut przerwy w obradach.  

Radna – B. Lewińska stwierdziła, że wyborcy mają prawo wiedzieć jakich zmian w projekcie 
budżetu dokonał nowy Zarząd, tym bardziej, że zmiany w niektórych pozycjach są bardzo 
istotne.  

Radny - Daniel Palimąka stwierdził, że zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym nad 
projektem budżetu pracuje Zarząd i ustala tryb jego konstrukcji. Natomiast o formie uchwalania 
decyduje Rada i Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski ogłosił 5 minut przerwy w obradach.  

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady ogłosił, że w trakcie przerwy Wicestarosta  
– J. Chwalenia wycofał swój wniosek.  

W następnej kolejności przystąpiono do głosowania wniosku radnego - P. Woźniaka. 

Wynik głosowania : 
Obecnych: 24 
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 12, 
Głosy – przeciw – 11, 
Głosy wstrzymujące – 1. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 2 do protokołu) 

Przewodniczący Rady ogłosił , że wniosek Pana Piotra Woźniaka został przyjęty.  

Radny - D. Palimąka zwrócił uwagę, że w związku przyjęciem wniosku należałoby przegłosować 

porządek sesji. 
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Przewodniczący Rady odparł, że konieczne jest wprowadzenie do systemu powyższej zmiany,  
co wiązałoby się z koniecznością ogłoszenia przerwy technicznej. W celu usprawnienia 
przebiegu obrad proponuje, aby zmiany zostały wprowadzone w trakcie trwania sesji i poddane 
później pod głosowanie.  

Propozycję powyższą przyjęto przez aklamację.  

1 c) Przyjęcie protokołu 

Radny - P. Woźniak zwrócił uwagę, że na poprzedniej sesji na jego zapytanie dotyczące 
restrukturyzacji sieci szkół, Wicestarosta – J. Chwalenia odparł, że Zarząd tego nie wyklucza. 
Dodał, że w protokole znalazł się tylko ogólny zapis mówiący o tym, że Starosta i Wicestarosta 
odnieśli się pokrótce do zgłoszonych interpelacji. Natomiast chciałby aby wypowiedź 
Wicestarosty znalazła się w protokole.  

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski zwrócił uwagę, że nagranie z sesji jest integralną 
częścią protokołu i jeśli ktoś będzie zainteresowany, to sobie to nagranie odsłucha.  

Radny - P. Woźniak stwierdził, że jego zdaniem protokół i nagranie są rozbieżne dlatego 
proponuje, aby jednak ująć tę wypowiedź w protokole.    

Przewodniczący Rady przyjął uwagę radnego po czym poddał protokół z  II sesji Rady Powiatu 
uwzględniający powyższą poprawkę pod głosowanie.  

Wynik głosowania : 
Obecnych : 24 
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 16, 
Głosy – przeciw – 7, 
Głosy wstrzymujące – 1. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 3 do protokołu) 

Przewodniczący Rady oznajmił, że protokół z II sesji został przyjęty.  

2) Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu (zał. nr 4),  

Radny - Piotr Woźniak poprosił o uzasadnienie dlaczego Zarząd zwiększył o 760 tys. zł  wydatki 
na promocję Powiatu. Jakie były powody podpisania umowy ze Stowarzyszeniem Inicjatyw 
Sportowych Aktywna Nysa na kwotę 100 tys. zł.  

Wicestarosta – J. Chwalenia odparł, że Zarząd otrzymał od Stowarzyszenia propozycje dobrej 
promocji i uznał ją za zasadną. Przeprowadzono rozmowy z  zarządem stowarzyszenia  
i podpisano umowę na dofinansowanie w tym roku. Dodał, że ma nadzieję, że będzie 
kontynuowana również w roku przyszłym.  

Radny - P. Woźniak poprosił, aby wyjaśnić co oznacza „dobra współpraca”.  Na co ma być 
wydane 100 tys. zł. Dodał, że ta odpowiedź go nie satysfakcjonuje.  

Wicestarosta - J. Chwalenia odparł, że „dobra współpraca” to jest dobra umowa promocyjna, 
pokazująca na co mają być wydane pieniądze, w jaki sposób Powiat będzie promowany  
z doprecyzowaniem w wielu aspektach tej promocji.   

Radny - P. Woźniak spytał co konkretnie będziemy sponsorować: stroje, wynagrodzenie trenera, 
prezesa. Stwierdził, że ważne jest to, aby wyjaśnić na co pójdzie te 100 tys. zł. Dodał, że jeśli nie 
ma jeszcze decyzji, to być może warto przesunąć to na kolejną sesję. Jeśli wówczas będzie 
wiadomo, na co, to być może wtedy zagłosuje „za”.   
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Wicestarosta – J. Chwalenia odparł, że radny w trybie ustawy o dostępie do informacji publicznej 
może wystąpić i wówczas umowa zostanie udostępniona. Dodał, że jeśli będzie miał 
wątpliwości, to wówczas zostaną one wyjaśnione na piśmie. 

Radny   - Paweł Szymkowicz spytał czy Stowarzyszenie Inicjatyw Sportowych Aktywna Nysa jest 
jedynym, które zwróciło się o pomoc finansową, oferując w zamian promowanie Powiatu, czy 
też były inne stowarzyszenia. 

Wicestarosta – Jacek Chwalenia odparł, że według posiadanej przez niego wiedzy to 
stowarzyszenie było jedynym, które zwróciło się z taką propozycją do Zarządu.  

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Bożena Lewińska zgłosiła interpelacje w sprawie: 

- remontu drogi powiatowej z Łambinowic do Sowina i dalej Przechodu w gminie  Korfantów 
(zał. 5), 

- budowy chodnika przy drodze powiatowej w Łambinowicach (zał. 6). 

Radny - Tomasz Jazienicki zgłosił interpelację dotyczącą zmiany istniejącego oznakowania 
ścieżek rowerowych na ul. Mickiewicza i ul. Rodziewiczówny w Nysie (zał.7). 

Starosta - A. Kruczkiewicz – oznajmił, że Zarząd w ramach przygotowań do remontów dróg 
poprosił wszystkich wójtów i burmistrzów z naszego powiatu o wskazanie najpilniejszych dróg, 
które ich zdaniem należałoby wyremontować. Po otrzymaniu odpowiedzi zostanie 
zorganizowane spotkanie i ich propozycje zostaną przedyskutowane, a następnie zostanie 
podana kolejność działań. Zaapelował jednocześnie do radnych o trochę cierpliwości.  

Dodał  przy okazji, że jeśli chodzi o remont drogi na odcinku Wyszków Śląski do ronda z drogą 
krajową – co było zgłaszane przez radnego - D. Palimąkę, to  została podjęta decyzja, aby tę 
drogę w ostateczności skończyć.   

Radny - Czesław Biłobran stwierdził, że taka postawa mogłaby wskazywać że Starosta i podległe 
mu służby nie wiedzą co powinno być zrobione na drogach powiatowych. Zaznaczył, że mamy 
Zakład Utrzymania Dróg, który przedkłada nam informacje o stanie dróg i to Rada i Starosta 
powinni decydować, o tym które drogi remontujemy. Dodał także, że rozmowy w sprawie dróg 
są przedwczesne, ponieważ Wojewoda nie ustalił jeszcze kryteriów, które drogi będą mogły 
uzyskać dofinansowanie. Zaznaczył także, że mówiło się o 6 mld zł na drogi, a z tego co wie, to 
jest tylko 1 mld. Tym samym będzie bardzo mało środków i „eldorada” nie będzie. Radny zwrócił 
także uwagę, że trzeba pamiętać też o dokończeniu zaczętych przez nas dróg. Poza tym 
należałoby też popytać naszych radnych, którzy reprezentują poszczególne okręgi.  

Przewodniczący Rady - Bogdan Wyczałkowski stwierdził, że nie do końca zgada się  
z wypowiedzią radnego - Cz. Biłobrana, gdyż nic nie stoi na przeszkodzie, aby zapytać wójtów, 
burmistrzów, radnych jakie oni mają oczekiwania. Taka baza mogłaby być stworzona i pewnie 
nigdzie nie zginie. Po ogłoszeniu przez Wojewodę kryteriów na pewno będą wybrane tylko  
te zadania, które będą je spełniały. Dodał, że nie zgadza się też z tym, że ZUD wie najlepiej. 
Dobrym obyczajem jest współpracować z radami poszczególnych gmin powiatu nyskiego.  
 

Wicestarosta – J. Chwalenia stwierdził, że Zarząd próbuje zbudować strategię na 5 lat po to, aby 
mieć materiał, które drogi chcemy robić.  

Radny Daniel Palimąka zgłosił interpelacje w sprawie: 

- oddziału chirurgii naczyniowej w powiecie nyskim (zał.8), 
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- w sprawie zabezpieczenia środków na służby ponadnormatywne dla Policji (zał. 9), 

- w sprawie wpisania do Planu Transportowego powiatu nyskiego lub prudnickiego linii między 
Nysą, a Prudnikiem i Głuchołazami i Prudnikiem (zał.10)  

Wicestarosta – Jacek Chwalenia odnosząc się do interpelacji radnego - D. Palimąki w sprawie 
wpisania do Planu Transportowego  linii Prudnik - Nysa, Prudnik - Głuchołazy oznajmił, że już  
2 tygodnie temu zostały podjęte działania. Między innymi Prezes PKS spotkała się w tej sprawie 
z odpowiednimi służbami. Dodał, że trzymamy rękę na pulsie, choć nie jest to łatwe, bo 
konkurencja na tym rynku jest dość mocna. Przy okazji poinformował, że dziś odebraliśmy  
3 nowe autobusy i będziemy się starali wykorzystać ten tabor maksymalnie.  

Odnośnie interpelacji dotyczącej służb ponadnormatywnych zaznaczył, że będziemy wspierać 
służby normatywne tak jak do tej pory było to wspierane przez poprzedni Zarząd.  

Jeśli chodzi o chirurgię naczyniową poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.  
Zaznaczył, że temat ten jeszcze się toczy i pewnie decyzje niedługo zapadną.  

Radny-  D. Palimąka zabierając głos w sprawie linii transportowych poprosił, aby spotkanie w tej 
sprawie odbyło się na poziomie Starostów. Dodał, że nie chodzi tylko o przejęcie linii w sensie 
komercyjnym, ale przede wszystkim, aby wpisać to do Planu Transportowego bądź powiatu 
nyskiego, bądź prudnickiego, bo wtedy żadna konkurencja nie ma żadnych szans wejść.  

Radny - Paweł Szymkowicz zgłosił interpelację dotyczącą utrzymania dróg powiatowych  
w okresie zimowym (zał.11).  

Radny - Grzegorz Samborski zgłosił interpelacje w sprawie: 

-  wybudowania windy w Muzeum Powiatowym w Nysie (zał. 12), 

- leasingu karetek dla ZOZ w Nysie i SP ZOZ ZOZ w Głuchołazach (zał. 13).  
 

Radny Piotr Woźniak złożył interpelację w sprawie wydatków na promocję powiatu (zał. 14.).  

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji etatowego członka Zarządu, 
 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski poinformował, że Pan Adam Fujarczuk złożył na 

piśmie rezygnację z funkcji etatowego członka Zarządu (zał. nr 15). Przypomniał również, że na 

poprzedniej sesji Rada podjęła uchwałę zmieniającą Statut Powiatu. Zmiana ta weszła w życie, 

wobec czego możliwe jest podjęcie dzisiejszej uchwały. Następnie poddał projekt uchwały (zał. 

15a) pod głosowanie.  

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 18, 
Głosy – przeciw – 4, 
Głosy wstrzymujące – 3. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 16 do protokołu) 

5. Wybór członka Zarządu (nieetatowego), 
 

a) przedstawienie kandydatury przez Starostę, 
 

Starosta - A. Kruczkiewicz jako kandydata na nieetatowego członka Zarządu zgłosił radnego 
Adama Fujarczuka.  
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Radny Adam Fujarczuk wyraził zgodę.  

b) wybór Komisji Skrutacyjnej, 
 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radny - Czesław Biłobran zgłosił swoją kandydaturę.  

 

Wicestarosta – Jacek Chwalenia zgłosił kandydaturę radnego Zbigniewa Karnasia i radnej Marii 

Żukowskiej-Jacykowskiej. 

 

Wyżej wymienione osoby wyraziły zgodę . 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Cz. Biłobrana  

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 22, 
Głosy – przeciw – 2, 
Głosy wstrzymujące – 1. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 17 do protokołu) 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Zbigniewa 

Karnasia.  

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 21, 
Głosy – przeciw – 3, 
Głosy wstrzymujące – 1. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 18 do protokołu) 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Marii Żukowskiej-

Jacykowskiej.  

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 23, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 2. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 19 do protokołu) 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej.  

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 23, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
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(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 20 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił, aby Komisja Skrutacyjna zebrała się, wybrała spośród swojego 

składu Przewodniczącego oraz aby opracowała regulamin głosowania. Następnie ogłosił 

przerwę w obradach . 

 

c) przedstawienie regulaminu głosowania przez komisję skrutacyjną, 
 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej - Zbigniew Karnaś odczytał 
regulamin głosowania (zał. 21)  

 
d) przeprowadzenie głosowania tajnego, 
 
W następnej kolejności radni przystąpili do głosowania tajnego. 
 
Po zakończeniu głosowania, Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeliczenia głosów  
i ustalenia wyników wyboru. W związku z powyższym Przewodniczący Rady ogłosił przerwę  
w obradach.  
 
e) ogłoszenie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej wyników głosowania 

tajnego (odczytanie protokołu głosowania sporządzonego przez Komisję 
Skrutacyjną), 

 
Po wznowieniu obrad Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Zbigniew Karnaś odczytał 
protokół z przeprowadzonego głosowania. Oznajmił, że w głosowaniu udział wzięło 25 radnych, 
z czego głosów ważnych oddano 25. Z ważnie oddanych głosów kandydat otrzymał następująca 
liczbę głosów: 

 
1) za – 20, 
2) przeciw – 3, 
3) wstrzymujących – 2. 
 

Tym samym Rada Powiatu w Nysie dokonała wyboru Pana Adama Fujarczuka na nieetatowego 
członka Zarządu Powiatu w Nysie.  

 
(protokół Komisji Skrutacyjnej z głosowania – zał. nr 22).  
 
f) odczytanie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu (nieetatowego). 

 
Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski odczytał następnie uchwałę Rady Powiatu w Nysie  
w sprawie wyboru nieetatowego członka Zarządu Powiatu w Nysie (uchwała stanowi załącznik 
nr 23 do protokołu). 
 
Przewodniczący Rady - B. Wyczałkowski poinformował, że w związku z przyjęciem wniosku 
radnego - P. Woźniaka konieczne jest przegłosowanie porządku sesji. Zaproponował,  
aby głosowanie autopoprawek do projektu budżetu odbyło się w pkt 6 h, natomiast  
w pkt 6 i odbyłoby się głosowanie nad całym budżetem, tj. z ewentualnymi poprawkami, które 
zostaną przyjęte, bądź odrzucone.  

Radny - P. Woźniak wyraził zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad wraz z proponowaną zmianą, po czym 
poddał go pod głosowanie.  
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Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 12, 
Głosy – przeciw – 13, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 24 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu nie wyraziła zgody na 
zmianę porządku sesji. 

W związku z zaistniałą sytuacją i wątpliwościami co do dalszego procedowania, po krótkiej 
dyskusji Przewodniczący Rady zaproponował 10 minut przerwy w obradach.  

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady oznajmił, że po długiej analizie i doprecyzowaniu 
wniosku radnego - P. Woźniaka okazało się, że wniosek radnego nie dotyczył zmiany porządku 
sesji tylko był wnioskiem formalnym o przegłosowanie autopoprawek. W związku z tym 
obowiązuje porządek zaproponowany przez Przewodniczącego Rady, przy czym autopoprawki 
do projektu budżetu będą głosowane w pkt 6h przed przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu na 2019 r.   

6. Uchwalenie budżetu Powiatu Nyskiego na 2019 r.  
 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej oraz projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2036,  

 
Przewodniczący Rady poinformował, że radni mają projekty uchwał w swoich materiałach. Były 
one także omawiane na poszczególnych komisjach. Wobec powyższego zaproponował, aby ww. 
projekty omówić w skrócie.  

 
Skarbnik Powiatu – B. Stankiewicz omówiła autopoprawki do projektu budżetu (zał. nr 25).  
 
Radny - Czesław Biłobran stwierdził, że w trakcie wystąpienia Pani Skarbnik, padła pewna 
deklaracja, co do której ma wątpliwości. Pani Skarbnik powiedziała, że zabiera się pieniądze  
z zadania dot. przebudowy dróg na terenie gminy Kamiennik i przenosi się je „do worka”. 
Stwierdził, że chciałby usłyszeć, że te drogi w gminie Kamiennik będą robione.  

b) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu  
o projekcie uchwały budżetowej na 2019 r.,  

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Danuta Korzeniowska odczytała uchwałę nr 523/2018 Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Opolu z 14 grudnia 2018 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie 
uchwały budżetowej Powiatu Nyskiego na 2019 r. (załącznik 26). 

 
c) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu  

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Powiatu 
Nyskiego na lata 2019-2036,  
 

Wiceprzewodnicząca Rady - Maria Żukowska – Jacykowska odczytała uchwałę nr 525/2018 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z 14 grudnia 2018 r. w sprawie opinii o przedłożonym 
projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Powiatu Nyskiego (załącznik 27). 

 
d) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu  

w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu określonego w 
projekcie uchwały budżetowej Powiatu Nyskiego na 2019 r.,  
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Przewodniczący Rady – Bogdan Wyczałkowski odczytał uchwałę nr 524/2018 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Opolu z 14 grudnia 2018 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 
deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu Nyskiego na 2019 r.  
(załącznik 28) 
 

e) przedstawienie opinii i wniosków Komisji Budżetu i Spraw Regulaminowych, 
 

Przewodniczący  Komisji Budżetu i Spraw Regulaminowych – Piotr Bobak oznajmił, że wszystkie 
komisje pozytywnie zaopiniowały projekt budżetu z tym, że Komisja Bezpieczeństwa  
i Infrastruktury złożyła wniosek, aby wpisać do projektu budżetu I etap przebudowy Alei 
Wojska Polskiego o wartości ok. 1,5 mln zł i zadanie to sfinansować ze środków z tzw. 
modernizacji dróg. Komisja Budżetu odrzuciła ten wniosek i zaopiniowała pozytywnie projekt 
budżetu z autopoprawkami Zarządu. Komisja przyjęła również informację dotyczącą 
dodatkowych środków z subwencji ogólnej.  

 
f) odczytanie stanowiska Zarządu do opinii i wniosków Komisji Budżetu i Spraw 

Regulaminowych,  
 

Skarbnik – B. Stankiewicz w imieniu Zarządu oznajmiła, ze w związku z tym, że nie było żadnych 

wniosków, to Zarząd nie przyjmował niczego, poza swoją autopoprawką. 

 
g) dyskusja, 

 
Radny - Daniel Palimąka stwierdził, że jest zmartwiony tym, że zadania drogowe nie zostały 
wyszczególnione, tylko znalazły się we „wspólnym worku”. Szczególnie martwi go to, że nie 
zostały zapisane dwa zadnia, tj. dokumentacja na budowę ulicy Długosza oraz przebudowa 
niebezpiecznego skrzyżowania w Goświnowicach. 
Jeśli chodzi o  odcinek ulicy Długosza, to został on zrealizowany 7 lat temu. Podkreślił, że robi się 
tam coraz bardziej niebezpiecznie, ze względu na coraz bardziej wzmożony ruch. W ostatnim 
czasie doszło tam do śmiertelnego wypadku. Dodał, że mieszkańcy ul. Długosza w Nysie zgłaszali 
się do Zarządu i ustalono pewien harmonogram dojścia do oczekiwanych efektów. Umówiono 
się, że w budżecie zostanie ujęte zadanie dotyczące przygotowania dokumentacji w trybie  
tzw. ZRIDu. Dodał, że w ramach przebudowy planowane było przeprojektowanie skrzyżowania 
na końcu ulicy Długosza.  
Dodał również, że jeśli zadanie nie będzie realizowane mieszkańcy zapowiadają protesty,  
w których także będzie uczestniczył. Podsumowując zaapelował, aby Zarząd zweryfikował swój 
projekt i ujął w projekcie budżetu na 2019 r. kwotę 50 tys. zł na dokumentację tego zadania  
i zrealizował go w 2020 r. 
 

Odnośnie drugiego zadania dotyczącego przebudowy niebezpiecznego skrzyżowania  
w Goświnowicach poinformował, że również była zawarta umowa między Zarządem  
a mieszkańcami. Stwierdził, że nowy Zarząd wszystko może zmienić, niemniej jednak powinna 
być kontynuacja i bezpieczeństwo powinno być ponad wszystko. Dodał, że w Goświnowicach 
również szykują się pewne protesty i ma nadzieję że wymuszą one realizację tego zadania.  
Zaapelował, żeby zaprzestano kłamać mówiąc o „jednym worku” bo skoro tak, to dlaczego 
pozostałych zadań nie wrzucono „do worka”, np. przebudowy drogi w Korfantowie. 
               

Kolejna kwestia, na którą radny zwrócił uwagę dotyczyła Alei Wojska Polskiego. Oznajmił,  
że Komisja Bezpieczeństwa i Infrastruktury przyjęła jego wniosek, jednak został on odrzucony 
przez Komisję Budżetu i Spraw Regulaminowych.  Zaapelował, aby w 2019 r. znaleźć na  
to zadanie jakieś środki, przynajmniej na pierwszy etap. Dodał, że zdaje sobie sprawę z tego,  
ze zadanie to będzie kosztowało kilkanaście milionów złotych, niemniej jednak dobrze byłoby 
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dać mieszkańcom Alei Wojska Polskiego choć iskierkę nadziei. Podsumowując stwierdził,  
że zagłosuje nad projektem budżetu, bo w 80% był jego współtwórcą. Prosi jednak  
o uwzględnienie jego uwag.  
 

Radny – Janusz Jaskot stwierdził, że bardzo źle się dzieje, że zmiany w projekcie budżetu dotyczą 
dróg. Dodał, że mówi to w imieniu Gminy Kamiennik, bo to już nawet nie kolejny rok, kiedy 
pieniądze przechodzą „z worka do worka” ale kolejna kadencja. Zaznaczył, że drogi powiatowe 
w gminie Kamiennik są w opłakanym stanie. Teren jest rozległy i górzysty. W ubiegłym roku  
w zimie na jednym z zakrętów doszło do zderzenia dwóch autobusów. Zdarzenie to jest  
ostrzeżeniem, że należy na to popatrzeć, bo może się to dla nas przykro skończyć. 
 

Radny - Damian Wylężek zabierając głos stwierdził że zgadza się z radnym J. Jaskotem. Dodał, że 
z tego co wie, to Starosta spotkał się z Wójtem Gminy Kamiennik i wyjaśnili sobie kwestię tych  
2 mln zł.  
 

Starosta A. Kruczkiewicz stwierdził, że zdaje sobie sprawę z tego, że ten punkt będzie wzbudzał 
wiele emocji. Dodał m.in., że w chwili obecnej czekają na decyzje Rządu, jakie będą środki na 
budowę i modernizację dróg. Nie wiadomo też jak będą finansowane chodniki. Dodał, że był  
w Kamienniku i jechał tamtymi drogami oraz, że podobne są w Pakosławicach, Korfantowie  
i innych zapomnianych swego czasu gminach. Zwrócił uwagę, że być może po weryfikacji okaże 
się, że na drogi w gminie Kamiennik nie będzie 2 mln zł, a 4 mln zł. Zaapelował, aby radni dali 
Zarządowi szanse. Zapewnił, że można z nimi rozmawiać, czego dowodem jest przyjęcie 
wniosku radnego D. Palimąki w sprawie remontu drogi od Wyszkowa Śl. do ronda z drogą 
krajową. Dodał, że jest w kontakcie z każdym wójtem i jeśli wnioski przyjdą, zostaną 
przeanalizowane i zostanie przedstawiony znowelizowany projekt. Te drogi, które są zgłoszone 
one są w pierwszej kolejności, ale też do końca nie wiadomo czy akurat ten odcinek.  
Kiedy poprzedni Zarząd uchwalał te zadania, to jeszcze nie mówiło się o pieniądzach, które 
zaoferuje Rząd. Jeśli one będą, to przez 5 lat doprowadzimy do stanu dobrego.  
Konkludując stwierdził, że to że giną ludzie, to nie tylko w Nysie i Kamienniku, bo wszędzie giną. 
Zaznaczył, że wie jakie są drogi i jeszcze raz prosi, aby dać Zarządowi szanse.  
 

Radny - Włodzimierz Figiel zwrócił uwagę, że jest to ostatni budżet o takiej wielkości, 160 mln 
zł. Jak się spojrzy na prognozę, to widać, że kolejne lata są chudsze o co najmniej 30 mln zł. Ten 
budżet wynosi 160 milionów zł, ale jest deficyt pokryty przez kolejny kredyt w kwocie 
 - 12 mln zł. W sumie począwszy od przyszłego roku do spłaty będzie kwota - 58 mln zł,  
a do tego, jak doda się odsetki, to prawie 70 mln zł. Zaznaczył, że nasz budżet jest specyficzny,  
bo 70% to środki znaczone. Zaapelował, aby patrząc na ten budżet, na jego realizację radni 
starali się skupić na zadaniach powiatowych, a nie rozdawali pieniądze na lewo i na prawo na 
inne rzeczy nie nasze - powiatowe.  
Radny stwierdził następnie, że nie wie co się tak naprawdę stało, że musimy wydać na promocję 
1,2 mln zł. Zwrócił uwagę, że Powiat istnieje już 20 lat i był promowany w telewizji, za granicą  
i wszędzie gdzie się tylko dało, a my nadal chcemy rozdawać pieniądze. Zaproponował,  
aby utrzymać te 500 tys. zł, bo jego zdaniem to wystarczy. Natomiast kwotę 760 tys. zł 
przeznaczyć na drogi.  
W następnej kolejności zwrócił uwagę, że do tej pory największe inwestycje były realizowane  
na terenie gminy Nysa, Głuchołazy czy Otmuchów. Natomiast w okręgu wyborczym nr 4 czyli 
gminy: Kamiennik, Korfantów Łambinowice, Pakosławice i Skoroszyce drogi są najgorsze. 
Wydawało się, że jest zielone światło dla gminy Kamiennik, bo tam ustępujący Zarząd 
zaproponował 2 mln zł. Dodał, że rozumie, że nowy Zarząd chce podejść do dróg po swojemu, 
niemniej jednak apeluje, aby rzeczywiście skierować te środki na ten okręg wyborczy.  
Kontynuując stwierdził, że nie podoba mu się to, że po raz pierwszy w historii budżetu Powiatu 
dajemy środki na remont dróg gminnych. Zdaniem radnego to nie jest nasze zadanie i nie wie 
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dlaczego znalazła się tam kwota 350 tys. zł dla Gminy Korfantów. Zaznaczył, że za tę kwotę 
moglibyśmy na naszych drogach powiatowych położyć co najmniej 1 km asfaltu.   
Podsumowując zaapelował, aby jak najwięcej środków przekazać na drogi i nie wydawać ich 
niepotrzebnie, tam gdzie nie trzeba.   
 

Wicestarosta - Jacek Chwalenia odnosząc się do zadania dot. przebudowy ul. Długosza w Nysie 
stwierdził, że do obecnego Zarządu też zgłosili się mieszkańcy i umówiono się z nimi na 
spotkanie. Zarząd zdaje sobie sprawę z sytuacji jaka tam jest i ubolewa nad tym, że przez 8 lat 
nikt nie zauważył, że tam się robi coraz bardziej niebezpiecznie.  
Jeśli chodzi o przebudowę skrzyżowania w Goświnowicach oznajmił, że rozmawiał wczoraj  
z radnym Kwiatkowskim. Zarząd nie do końca jest przekonany, że tam jest potrzeba 
wybudowania ronda. Nie znaleziono jeszcze przesłanek, aby zbudować tam rondo. Dodał, że 
wydaje mu się, że przebudowa tego skrzyżowania będzie wystarczająca i są w stanie to zrobić.  
Jeśli chodzi o drogi w Kamienniku to prawdą jest, że przez wiele lat nie zdawaliśmy sobie 
sprawy ile w tych gminach jest dróg powiatowych. Jest ich bardzo dużo. Dodał, że przejechali 
kilka dróg powiatowych, które nigdy nie powinny być drogami powiatowymi. Dodał również,  
że zdaje sobie sprawę z tego, że będzie opór jeśli zechcemy się wymienić tymi drogami  
z samorządami.  
Kontynuując stwierdził, że rozmowy prowadzone są z każdą gminą, w tym z gminą Nysa, bo tam 
są pewne priorytetowe drogi, które powinniśmy zrobić. Zaapelował, aby spojrzeć na drogi  
w perspektywie najbliższych 5 lat gdyż ten budżet nie kończy inwestycji powiatu.  
Podjęto próbę zbudowania strategii, tak aby każdy wójt, burmistrz wiedział, że tego i tego roku 
będą robione te i te drogi. Wcześniej takiej strategii nie było.  
W dalszej części swojego wystąpienia zwrócił uwagę, że droga w Kamienniku to nie jest jedyna 
rzecz która była odsuwana. Odsuwano też przez 12 lat problem szpitala w Głuchołazach, a dziś 
musimy stanąć przed faktem, aby tę sytuację rozwiązać.  
Odnośnie przeznaczenia kwoty 350 tys. zł dla Gminy Korfantów wyjaśnił, że jest to dotacja 
poprzedniego Zarządu i obecny Zarząd na pewno jej nie wycofa.  
Wracając do kwestii skrzyżowania na ul. Długosza w Nysie oznajmił, że zlecił opracowanie 
pewnej dokumentacji, bo są tam pewne rzeczy, które zostały zaniedbane. Dodał, że „powinniśmy 
to zrobić i zrobimy to na pewno”.  
 

Radny – Cz. Biłobran zwracając się do Wicestarosty - J. Chwaleni stwierdził, że jak go słucha  
to ma wrażenie, że jest on radnym powiatowym po raz pierwszy ponieważ twierdzi, że  
o pewnych rzeczach nie wiedział. Nie wiedział o szpitalu w Głuchołazach, ile mamy dróg, itp.  
Dodał, że Powiat Nyski był najlepszym powiatem w województwie opolskim i otrzymywał 
nagrody jeśli chodzi o realizację naszych programów. Dodał, że nadużyciem jest mówienie, że na 
tamtych terenach nic się nie robiło. Ze środków własnych nie byliśmy w stanie wyremontować 
600 km dróg powiatowych. Podkreślił również, że Burmistrz Otmuchowa jako jeden  
z pierwszych zamienił się z samorządem powiatowym drogami. Niestety inni takich skłonności 
nie mają i nowemu Zarządowi też będzie trudno dokonać zamiany dróg.  
W dalszej kolejności poruszył kwestię przejazdu przez tamę Zbiornika Nysa. Oznajmił, że droga 
przebiegająca przez tamę jest nadal drogą powiatową. Niestety jest zamknięta tylko dlatego,  
że Rząd wpisał ja do infrastruktury krytycznej. Pięcioletni zakaz, wynikający z przepisów 
unijnych, lada moment minie i można byłoby przez tę tamę jeździć. Niestety z powodu wpisania 
tej zapory do infrastruktury krytycznej, przejazdu tam nie będzie. Wobec czego proponuje, aby 
skierować wniosek, aby ten odcinek wyłączyć z zasobu dróg powiatowych.  
 
Radny - Paweł Szymkowicz poprosił o sprecyzowanie wypowiedzi, odnośnie tego że przez 
ostatnie 12 lat nic się nie robiło w sprawie Szpitala w Głuchołazach. Przypomniał,  
że w poprzednich kadencjach praktycznie każdego roku były jakieś działania prowadzące do 
restrukturyzacji Szpitala. Pamięta dyskusje kiedy trzeba było zamykać ginekologie, położnictwo, 
jak trzeba było się zmierzyć z opinią publiczną. Zaznaczył że to nie należy do 
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najsympatyczniejszych działań, ale jeśli chce się być radnym, to trzeba czasami podejmować 
niepopularne decyzje.  
Podsumowując stwierdził, że stwierdzenie, że przez 12 lat nie było żadnych działań, nie było 
próby zderzenia się z tematem Szpitala w Głuchołazach uważa za nieuprawnione. Ta wypowiedź 
przeczy też odpowiedzi na interpelację radnego - D. Palimąki, którą składał na poprzedniej sesji, 
mówiącą o tym, że nie znany jest temat połączenia ZOZ w Głuchołazach z ZOZ MSWiA podczas 
gdy dobrze wiemy, że takie pismo z Ministerstwa wpłynęło.  
 

Starosta - A . Kruczkiewicz zabierając głos stwierdził, że Wicestaroście chodziło o zadłużenie 
Szpitala w Głuchołazach, które rosło, a nic się nie robiło. Dodał, że jest pełen podziwu dla tego, 
co zostało zrobione w Szpitalu w Głuchołazach jeśli chodziło poprawę stanu obiektów.  
 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski zaapelował do Starosty, aby w sprawie dróg nie 
spotykał się tylko z Wójtem Kamiennika ale z każdym z wójtów i burmistrzów.  
 
Starosta – A. Kruczkiewicz odparł, że zostały wysłane pisma do wszystkich wójtów  
i burmistrzów i czekamy na odpowiedzi. Będą one analizowane, a w dalszej kolejności wójtowie 
i burmistrzowie zostaną zaproszeni i będą ustalone pewne działania.  
Odnosząc się do kwestii remontu drogi z Łambinowic do Korfantowa oznajmił, że może się 
okazać że otrzymamy dofinansowanie na to zadanie w 80 %, przy 20 % udziale środków 
własnych.      
 
Przewodniczący Rady - Bogdan Wyczałkowski poprosił, aby w trakcie analizy wziąć pod uwagę 
dane historyczne. Dodał, że w ostatnim czasie zajął się wydatkami na drogi i uważa, że nie 
prawdą jest, że na Głuchołazy szło dużo środków. Absolutnie tak nie było. Z jego wyliczeń 
wynika, że 4 gminy dobitnie odstają od pozostałych mniejszych. Dlatego też ma prośbę, aby te 
gminy wziąć pod uwagę przy konstruowaniu inwestycji.  
 

h) głosowanie nad przyjęciem uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Nyskiego na 2019 r.  

 

Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie autopoprawki Zarządu do 
projektu budżetu:  
 

1) zwiększenie dochodów w dziale 600, rozdz. 60014 § 6430 o kwotę 3.000.000 zł  

na dofinansowanie w ramach programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 

drogowej przebudowa drogi powiatowej nr 1680 O na odcinku Obwodnica Nysy – 

Wyszków Śląski 

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 25, 
Głosy – przeciw – 25, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 29 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  

 
2) zwiększenie dochodów w dziale 854, rozdz. 85403 § 6207/6209 o kwotę 1.400.062 zł  

na rewitalizację obszarów miejskich – Regionalne Centrum Integracji i Rehabilitacji  
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Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 25, 
Głosy – przeciw – 25, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 30 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 

3) zwiększenie przychodów – Wolne środki (nadwyżka z 2018 r.) o kwotę 3.989.646 zł  

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 25, 
Głosy – przeciw – 25, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 31 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  

 

4) zmniejszenie wydatków w dziale 600, rozdz. 60014 § 6050 o kwotę 2.000.000 zł  

na modernizację dróg powiatowych na terenie gminy Kamiennik  

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 16, 
Głosy – przeciw – 7, 
Głosy wstrzymujące – 2. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 32 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 

5) zmniejszenie wydatków w dziale 600, rozdz. 60014 § 6050 o kwotę 750.000 zł na 

przebudowę skrzyżowania na rondo w Goświnowicach 

 

Radny - Piotr Woźniak zaapelował do radnych, aby odrzucić proponowaną autopoprawkę. 
Dodał, że w ubiegłej kadencji był świadkiem „wielu pielgrzymek” mieszkańców Goświnowic, 
którzy naciskali na przebudowę tego skrzyżowania, które składa się z 5 dróg. W grupie tych 
osób był też radny Kwiatkowski. Dlatego też zastanawia się dlaczego zmienił zdanie. Czy dlatego, 
że jest już po wyborach. Kontynuując dodał, że poprzedni Zarząd złożył mieszkańcom 
dżentelmeńską obietnicę, że do 2019 r. powstanie tam rondo. Podsumowując jeszcze raz 
zaapelował w szczególności do radnych z gminy Nysa o odrzucenie autopoprawki.  
 

Radny - Daniel Palimąka stwierdził, że to rondo zostało zaplanowane nie dlatego, że żeby ładnie 
wyglądało. Były tam wizyty, m.in. z udziałem Pana T. Dunata, który zna się na bezpieczeństwie 
drogowym, były opinie policjantów, komisji bezpieczeństwa ruchu drogowego. 
Dodał, że zastanawia się nad tym jakie argumenty wzięto pod uwagę oprócz finansowych,  
bo oszczędności nie będzie jeśli będzie zwykła przebudowa tego skrzyżowania.  
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Wicestarosta – J. Chwalenia stwierdził, że jest po rozmowie z Panem Kwiatkowskim oraz,  
że sprawa będzie jeszcze raz analizowana.  Zaznaczył, że nikt nie mówi o rezygnacji z tego 
zadnia. Ta kwota jest ujęta w tej dużej kwocie na modernizację dróg i chodników.  
 
Starosta - A. Kruczkiewicz stwierdził, że być może po raz pierwszy zostanie zastosowane,  
coś czego jeszcze nie było. Zaznaczył, że nikt nie mówi o zdjęciu zadań. Zarząd chciałby się 
dobrze przygotować, aby uzyskać maksymalne dofinansowanie. Być może uda się zrobić rondo  
i jeszcze kawałek drogi. Podsumowując poprosił, aby dać Zarządowi szanse.  

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 15, 
Głosy – przeciw – 8, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 33 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 

6) zmniejszenie wydatków w dziale 600, rozdz. 60014, § 6050 o kwotę 75.000 zł  

na dokumentację techniczną przebudowy ulicy Długosza w Nysie, 

 

Radny - Daniel Palimąka zaapelował, aby ze względu na bezpieczeństwo nie przyjmować 
proponowanej autopoprawki. Dodał, że umówiono się z mieszkańcami, że w 2019 r. zostanie 
zrobiona dokumentacja. Stwierdził również, że nie jest prawdą zarzut, że nic tam przez ostatnie 
lata nie robiono.  W poprzednim  roku wprowadzono tam dwa ograniczenia prędkości przy 
pomocy wyniesionego przejścia dla pieszych i progu zwalniającego. Podsumowując jeszcze raz 
zaapelował, aby ta sprawa nie była spychana do „jednego worka”. 

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 14, 
Głosy – przeciw – 10, 
Głosy wstrzymujące – 1. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 34 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 

7) zmniejszenie wydatków w dziale 600, rozdz. 60014, § 6050 o kwotę 100.000 zł na 

modernizację chodników 

 

Radny - W. Figiel stwierdził, że nie będzie przeciwny przekazaniu środków do „wspólnego 
worka” ale chciałby, aby ta kwota się zwiększyła. Dodał, że jeśli będą jakieś wnioski z gmin,  
to proponuje, aby je realizować, bo jest to dla nas bardzo korzystne, ponieważ za połowę kwoty 
robimy porządek na naszych drogach.  
 
Starosta - A. Kruczkiewicz stwierdził, że zgadza się z wypowiedzią radnego. Dodał, że z na chwilę 
obecną z propozycją wystąpiła do nas Gmina Łambinowice.  
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Radny – Cz Biłobran stwierdził, że obyczajem nowego roku jest konwent Wójtów i Burmistrzów, 
który zwołuje Starosta. Dotyczy on prowadzonych inwestycji w szczególności tych, które maja 
być współfinansowane przez gminy. Dodał, że jeśli w budżecie ujęte są konkretne środki  
to wójtowie i burmistrzom wiedzą ile maja zaplanować w swoich budżetach. Jeśli środki będą 
we „wspólnym worku” to wówczas ich nie widać. Dotychczas było tak, że jak zaplanowaliśmy na 
jakieś zadanie np. 200.000 zł, to wójtowie, burmistrzowie planowali taka samą kwotę. Dodał,  
że taki program w naszym powiecie funkcjonuje od lat i jest chyba jedynym takim  
w województwie.  
 
Starosta – A. Kruczkiewicz stwierdził, że 100.000 zł to nie są wystarczające pieniądze na 
modernizację chodników. Zapewnił, że ta kwota zostanie zwiększona jeszcze co najmniej  
o 40.000 zł. Dodał także, że nie musimy się trzymać tego co było. Oznajmił ponadto, że  po 
konwencie zostanie przedstawiona sytuacja jeśli chodzi o drogi.  
 

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 14, 
Głosy – przeciw – 9, 
Głosy wstrzymujące – 2. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 35 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 

8) zmniejszenie wydatków w dziale 600, rozdz. 60014 § 6050 o kwotę 3.000.000 zł na 

modernizację dróg powiatowych 

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 15, 
Głosy – przeciw – 3, 
Głosy wstrzymujące – 7. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 36 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 

9) zmniejszenie wydatków w dziale 926, rozdz. 92695, § 6610 o kwotę 500.000 zł na 

przebudowę obiektu wypoczynkowo-szkoleniowego „Sandacz” w Otmuchowie przy ul. 

Plażowej 2 – Szkoła pod żaglami  

 

Radny - Piotr Woźniak zaapelował do radnych zwłaszcza z okręgu Paczków – Otmuchów  

o odrzucenie autopoprawki. Oznajmił, że wspólnie z poprzednim Zarządem, a także za zgodą 

radnych będących dziś w koalicji rządzącej umówiono się na realizację tego projektu. Dodał,  

że chciałby, aby nowy Zarząd go kontynuował oraz, że wycofanie tej kwoty w trakcie 

prowadzonego remontu tego ośrodka będzie błędem. Przypomniał także, że w ubiegłej kadencji 

umówiono się, że w każdej gminie będzie realizowany jakiś ciekawy projekt. W Głuchołazach 

Powiat Nyski za 1,2 mln zł wybudował tężnię. W jaki sposób zyskała na tym Gmina Głuchołazy 

można było obserwować w tym sezonie letnim.  
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Dziś zwraca się z apelem, aby pomóc Gminie Otmuchów w udźwignięciu ciężaru rewitalizacji 

odzyskanego po wielu latach ośrodka. Zaznaczył, że jest szansa na to, aby stał się on perełką, tak 

jak tężnia w Głuchołazach i przynosił wpływy do budżetu powiatu. Zwrócił przy okazji uwagę,  

że Zarząd zwiększa wydatki na promocję o 760.000 zł.  

 

Radny – Janusz Jaskot stwierdził nie ma lepszej promocji niż szkoła pod żaglami. Zdaniem 

radnego będzie to najpiękniejsza promocja jaką możemy sobie zafundować, zwłaszcza, że poszły 

środki na promocję a jeszcze nie wiemy jaką, a tu mamy coś namacalnego. 

 

W następnej kolejności Przewodniczący Rady udzielił głosu Burmistrzowi Otmuchowa -  Janowi  

Woźniakowi. 

 

Burmistrz – J. Woźniak stwierdził, że jest to bardzo ważny projekt. Przez kilkanaście lat obiekt 

stał nieużytkowany. Dodał, że będzie on służył nie tylko mieszkańcom gminy Otmuchów, 

Paczków czy Kamiennik. Będzie on promował Ziemię Nyską. W obiekcie będzie szkoła pod 

żaglami, oraz pomieszczenia służące do rehabilitacji dla DPS. Dodał również, że jest wyłoniony 

wykonawca, a kwota zadania opiewa na ok. 4 mln zł. Umowa została podpisana i zadanie jest  

od kilku miesięcy realizowane. Kontynuując dodał, że poprzednia Rada wyraziła akceptację  

i Gmina była przekonana, ze Powiat będzie w części partycypował w tym przedsięwzięciu. 

Kończąc swoją wypowiedź zaapelował, aby zweryfikować swoją decyzję .  

 

Radny – Cz. Biłobran oznajmił m.in. że na ten projekt można pozyskać środki europejskie na 
wyposażenie. Dodał, że ww. ośrodek będzie ośrodkiem powiatowym. Zwrócił także uwagę, że 
mówimy o tym, aby odciągać młodzież od złych rzeczy. Dzięki temu ośrodkowi młodzież 
miałaby szanse, aby się realizować i zdobywać patenty. Dodał, że aby dziś zdobyć patent 
żeglarza trzeba jechać na Mazury. Kontynuując zwrócił uwagę, że Powiat w gminie Głuchołazy 
wybudował tężnie, w gminie Nysa będzie realizowany projekt bioróżnorodność. Zaapelował, aby 
pomóc też Gminie Otmuchów. 
 

Radny - W. Figiel zaproponował, aby zdjąć z promocji 500 tys. zł i środki te przenieść  

na to zadanie.  

 

Wicestarosta - J. Chwalenia stwierdził, że jeśli chodzi o wydatki na promocję, to rezygnacja  

z jednego etatowego członka Zarządu, daje już dużą oszczędność, która  pokryje koszty tej 

promocji. Zaznaczył, że Powiat nie wycofuje się całkowicie z dofinansowania. Została podpisana 

umowa i przekazano 100 tys. zł na projekt. Zwrócił także uwagę na to, aby pamiętać, że mamy 

swój obiekt – Aleksandrówkę, na który musimy znaleźć ok. 5 mln zł na remont.  

 

Radny - Piotr Woźniak jeszcze raz poprosił, aby przychylić się do jego wniosku i przekazać na 

ten obiekt (ośrodek Sandacz) 500.000 zł. Zaznaczył, że obiekt będzie służył młodzieży. Będzie 

mogło z niego korzystać wiele osób, których nie stać na wyjazd poza powiat nyski, często ze 

środowisk patologicznych.  

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 13, 
Głosy – przeciw – 12, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
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(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 37 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 

10) zmniejszenie dochodów z tytułu dotacji na leśnictwo o kwotę 234 zł i jednocześnie 

zmniejszenie środków na wydatki z tego tytułu 

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 17, 
Głosy – przeciw – 1, 
Głosy wstrzymujące – 7. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 37 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 
11) zwiększenie wydatków w dziale 600, rozdz. 60014, § 6050 o kwotę 3.000.000 zł na 

przebudowę drogi powiatowej nr 1680 O na odcinku Obwodnica Nysy – Wyszków 

Śląski    

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 25, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 40 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 

12) zwiększenie wydatków w dziale 854, rozdz. 8543, § 6057/6059 o kwotę 4.368.776 zł  

na rewitalizację Regionalnego Centrum Integracji i Rehabilitacji  

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 25 
Głosy za – 24, 
Głosy – przeciw – 1, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 41 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 

13) zwiększenie wydatków w dziale 600, rozdz. 60014, § 6057/6059 o kwotę 560.000 zł  

 

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 24 
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Głosy za – 21, 
Głosy – przeciw – 2, 
Głosy wstrzymujące – 1. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 42 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 

14) zwiększenie wydatków w dziale 600, rozdz. 60014, § 6050 o kwotę 460.000 zł 

 

Radny - Cz. Biłobran przypomniał, że na przeszkodzie tej inwestycji stały względy organizacyjne  
i finansowe. Były ogłaszane kolejne przetargi i ciągle kwoty były wyższe. Wobec czego zabiegano 
u radnych o większe finansowanie. Dodał, że dziś zadanie jest realizowane i zagłosuje za 
zwiększeniem środków. Dodał, że Głuchołazom się to należy, bo bardzo mocno partycypowały  
w kosztach budowy naszych dróg.  

Wynik głosowania : 
Obecnych : 25 
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 24, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 43 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 

15) zwiększenie wydatków w dziale 600, rozdz. 60014, § 6050 o kwotę 5.410.000 zł na 

modernizację nawierzchni dróg i chodników.  

 

Radny - Cz. Biłobran zwrócił uwagę, że w przypadku kiedy zarząd zdecyduje, że te środki będą 
przeznaczane na modernizację i remonty to już nie musi pytać radnych na co.  
 
Starosta - A. Kruczkiewicz odparł, że informacje będą udzielane na bieżąco i nic nie będzie 
ukrywane. Wspólnie ustalimy gdzie te środki skierujemy. 

Wynik głosowania : 
Obecnych : 24 
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 20, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 4. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 44 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 

16) zwiększenie wydatków w dziale 600, rozdz. 60014 § 6060 o kwotę 200.000 zł na 

zakup samochodów i sprzętu dla ZUD  

Wynik głosowania : 
Obecnych : 24 
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 22, 
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Głosy – przeciw – 2, 
Głosy wstrzymujące – 4. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 45 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 

17) zwiększenie wydatków w dziale 750, rozdz. 75075, § 4300 o kwotę 760.000 zł na 

promocję powiatu 

 

Radny - Piotr Woźniak spytał z czego wynika tak gigantyczny wzrost wydatków na promocję. 
Dodał, że będą one 2,5 krotnie wyższe niż w roku 2018. Za tę kwotę można byłoby 
wyremontować 1,5 km dróg. Zwrócił także uwagę, że Wicestarosta mówił o oszczędnościach 
wynikających z rezygnacji z etatowego członka Zarządu. Według radnego wyniosą one  
ok. 130.000 zł, tymczasem wzrost wydatków na promocję to 760.000 zł. Podsumowując spytał 
co Zarząd powie pracownikom Szpitala w Głuchołazach jeśli będą tam cięte etaty.  
 

Radny – D. Wylężek stwierdził, że jest duże prawdopodobieństwo, że nyska siatkówka będzie 
miała plus ligę. Jeśli do tego dojdzie, to na pewno zwrócą się do Powiatu o wsparcie ze środków 
z promocji.       

Wynik głosowania : 
Obecnych : 24 
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 14, 
Głosy – przeciw – 5, 
Głosy wstrzymujące – 5. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 46 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 

18) zwiększenie wydatków w dziale 853, rozdz. 75075, § 4300 o kwotę 5.932 zł na dotację 

dla Warsztatów Terapii Zajęciowej, 

Wynik głosowania : 
Obecnych : 24 
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 24, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 47 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  

19) zwiększenie wydatków w dziale 921, rozdz. 92120, § 2720 o kwotę 50.000 zł  

Radny – Czesław Biłobran stwierdził, że jest przeciwny tej autopoprawce. Zaznaczył, że jeśli 
środki zostaną tak zapisane to zaczną się „pielgrzymki”. Dodał,  że lepiej  byłoby przeznaczyć 
te pieniądze na nasze obiekty, a w razie oszczędności wspomóc parafie.  
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Starosta – Andrzej Kruczkiewicz przyznał, że jest to dość kłopotliwe, ale jest to obowiązek 
ustawowy.  Dodał, że kwota ta zarezerwowana jest głownie na kościół w Hajdukach Nyskich. 
Jeśli nie zostanie wykorzystana, to wówczas  środki zostaną przeniesione.  

Wynik głosowania : 
Obecnych : 24 
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 19, 
Głosy – przeciw – 3, 
Głosy wstrzymujące – 3. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 48 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa autopoprawkę.  
 
Po przegłosowaniu wszystkich autopoprawek Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Nyskiego  na 2019 r. wraz z 
autopoprawkami (zał. nr 49) 
 
Wynik głosowania : 
Obecnych : 23 
Udział w głosowaniu wzięło 23 
Głosy za – 23, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 50 do protokołu) 

 
Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła budżet 
Powiatu Nyskiego na 2019 r.  

 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego komisji zdrowia i spraw 
społecznych Rady Powiatu w Nysie (zał. 51) 

 
Przewodniczący Rady oznajmił, iż wpłynęło do niego pismo od radnego Janusza Jaskota  
(zał. nr 52), który wyraził chęć przystąpienia do Komisji Zdrowia i spraw Społecznych.  

 
Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 
 
Wynik głosowania : 
Obecnych : 23 
Udział w głosowaniu wzięło 21 
Głosy za – 21, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 45 do protokołu) 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, że Rada w głosowaniu przyjęła 
przedmiotowa uchwałę.  

b) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Nysie,  
 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały (zał. nr 54) pod głosowanie. 
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Wynik głosowania : 
Obecnych : 22 
Udział w głosowaniu wzięło 21 
Głosy za – 21, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 55 do protokołu) 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Rada podjęła przedmiotowa uchwałę. 
 

c) zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Nysie na 2019 r., 
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały (zał. nr 56) pod głosowanie. 

 
Wynik głosowania : 
Obecnych : 21 
Udział w głosowaniu wzięło 20 
Głosy za – 20, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 57 do protokołu) 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Rada podjęła przedmiotowa uchwałę. 
 
d) zaliczenia drogi do kategorii dróg powiatowych i ustalenia jej przebiegu, 
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały (zał. nr 58) pod głosowanie. 

 
Wynik głosowania : 
Obecnych : 22 
Udział w głosowaniu wzięło 20 
Głosy za – 20, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 59 do protokołu) 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Rada podjęła przedmiotowa uchwałę. 
 
 
 
e) ustalenia przebiegu istniejącej drogi powiatowej, 
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały (zał. nr 60) pod głosowanie. 

 
Wynik głosowania : 
Obecnych : 22 
Udział w głosowaniu wzięło 21 
Głosy za – 21, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 61 do protokołu) 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Rada podjęła przedmiotowa uchwałę. 
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f) udzielenia Gminie Paczków pomocy finansowej, 
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały (zał. nr 62) pod głosowanie. 

 
Wynik głosowania : 
Obecnych : 22 
Udział w głosowaniu wzięło 21 
Głosy za – 20, 
Głosy – przeciw – 1, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 63 do protokołu) 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Rada podjęła przedmiotowa uchwałę. 
 
g) zmiany budżetu Powiatu Nyskiego na 2018 r.,  
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały (zał. nr 64) pod głosowanie. 

 
Wynik głosowania : 
Obecnych : 22 
Udział w głosowaniu wzięło 21 
Głosy za – 20, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 1. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 65 do protokołu) 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Rada podjęła przedmiotowa uchwałę. 
 
h) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2036, 
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały (zał. nr 66) pod głosowanie. 

 
Wynik głosowania : 
Obecnych : 22 
Udział w głosowaniu wzięło 21 
Głosy za – 21, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 67 do protokołu) 

 
Przewodniczący Rady oznajmił, że Rada podjęła przedmiotowa uchwałę. 
 
i) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019 – 2036. 
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały (zał. nr 68) pod głosowanie. 

 
Wynik głosowania : 
Obecnych : 22 
Udział w głosowaniu wzięło 21 
Głosy za – 21, 
Głosy – przeciw – 0, 
Głosy wstrzymujące – 0. 
(protokół z głosowania imiennego stanowi zał. nr 69 do protokołu) 
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Przewodniczący Rady oznajmił, że Rada podjęła przedmiotowa uchwałę. 
 
8. Wolne wnioski 

 

Radny - Czesław Biłobran  poinformował, że jest Prezesem Stowarzyszenia Subregion 

Południowy. Aby przestać pełnić tę funkcje konieczne jest zwołanie walnego zgromadzenia, 

które musi przyjąć jego rezygnację. Na tę chwilę polecił pracownikowi biura, aby zwrócił się  

do wszystkich samorządów wchodzących w skład stowarzyszenia o wskazanie terminu,  

w którym mogłoby się odbyć najbliższe walne zebranie. Do czasu przyjęcia rezygnacji wykonuje 

obowiązki Prezesa, ale nie podejmuje żadnych ważnych decyzji rodzących skutki finansowe czy 

prawne.  

 

9. Zamknięcie obrad 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski zamknął III 

sesję Rady Powiatu.  

 

 
Protokołował        Przewodniczący Rady  

                 Powiatu w Nysie  

Zenon Wiszniewski 

           Bogdan Wyczałkowski 

 


